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Beste raadsleden, 

Nu er nieuwe vuilcontainers zijn geïnstalleerd ontstaat het volgende probleem. 

Hondenbezitters konden hun plastic zakjes met uitwerpselen onderweg kwijt in de vuilcontainers .
Nu dit niet meer mogelijk is, lijkt het me heel erg wijs  om meer (honden)afvalbakken in de wijken te plaatsen. 

Sinds de corona hebben veel mensen een hond aangeschaft  en  ik merk in de wijk dat er steeds meer poep op de straten en 
stoepen ligt en ik erger me er dood aan. En dit gaat alleen maar erger worden.

Zelf heb ik ook een hond en ik vind dat hondenbezitters  de uitwerpselen van hun dier moeten opruimen. Helaas gebeurt dat 
niet altijd.  Ik voorzie dus grote problemen  nu ze dus ook geen gebruik meer kunnen maken van de vuilcontainer onderweg.

Een paar jaar geleden heb ik meegedaan met een enquête en heb ik ook al aangegeven dat er veel te weinig afvalbakken  in de 
wijken staan en zeker voor hondenbezitters. 
Er bestaan rekken met afvalbakken en poepzakjes. Misschien kunt u eens gaan kijken bij het Merwesteijinpark te Dordrecht bij 
de ingang aan de Vrieseweg. 

Ik hoop echt dat er nu wat aan gedaan wordt, want nu gaan er echt problemen ontstaan met veel poep op straat. 

Vertrouwende dat het goed komt. 

Met vriendelijke groeten,

Hierbij enkele voorbeelden:
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